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Protokoll rådet för funktionshinderfrågor 

Möte 2021-09-27 

Närvarande: 

Keity Klynne Löfgren, SRF 

Eva Söderbärj Funktionsrätt Stockholm/FUB 

Berit Magaard, Funktionsrätt Stockholm/Epilepsiföreningen i 

Storstockholm 

Carin Lemberg, DHR 

 

Frånvarande: 

Henrik Sundqvist, Funktionsrätt Stockholm/SDF 

 

I tjänsten:  

Anna Hamlin, Socialtjänstavdelningen  

Madelen Lyckedal, Socialtjänstavdelningen 

 

Tidpunkt: 

Måndagen den 27 september 2021 

Kl. 14.00- 16.00 

 

Plats: Skypemöte 

 

 

Eva Söderbärj                              Keity Klynne Löfgren 

                            

 

                                                                                                                     

Justerare                                                    Justerare 

 

 
§1. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes.  

 

§2. Val av ordförande 
Rådet utser Eva Söderbärj till ordförande för rådets septembermöte.  

 

§3. Val av justerare  
Rådet utser Eva Söderbärj och Keity Klynne Löfgren till justerare. 
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§4. Föregående protokoll  
 

Angående det egna rådets protokoll:  

Rådet meddelar att det senaste protokollet var feldaterat.   

 

Angående pensionärsrådets protokoll:  

Rådet har inget att tillägga.  

 

 

Angående stadsdelsnämndens protokoll: 

Rådet uppmärksammar förvaltningens diskussion kring skärgårdstrafiken, mycket bra. 

 

§5. Tillgänglighet till lokaler och handlingar 
Rådet påtalar att Skype inte är tillgänglig. Det är inte möjligt för rådets alla medlemmar att delta 

på lika villkor. Dessvärre finns det inga planer i Stockholms stad på att byta plattform.  

 

§6. Balanslistan 
 

Dagens information om ”Det pedagogiska ramverket ställdes” då de som ansvarar för projektet 

fått förhinder. Informationen flyttas fram till lämpligt datum enligt balanslistan, förslagsvis i 

början av 2022. 

 

Rådet önskar lägga till tillgänglighetsvandring under 2022 som en punkt på balanslistan. 

 

Rådet önskar information av förvaltningens ekonomichef om hur budgeten fördelas i Stockholms 

stad och på Kungsholmen. 

 

Planering för 2022 görs när datum för rådets möten är fastställt.  

 

§7. Svar på frågor från föregående möte 
 

Rådet önskar ha ett gemensamt möte med pensionärsrådet. Kontaktuppgifter till Eva Söderbärj 

förmedlas till pensionärsrådet för vidare kontakt. 

 

 

§8. Information från stadsdelsförvaltningen     
 

- 

     

§9. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 30 september 2021 

  

MEDBORGARFÖRSLAG 

 

Medborgarförslag om grusväg 

KUNG 2021/229 

Rådet påtalar att grusvägar inte är tillgängligt. Önskemålet är någon form av plattläggning eller 

asfalt för att säkerställa tillgänglighet för rullstolar, rullatorer och barnvagnar.  
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Medborgarförslag om tennis och skridskobana 

KUNG 2021/248 

Rådet är tveksamma till förslaget, inväntar vidare utredning av frågan.  

 

 

ALLMÄNNA ÄRENDEN 

 

Tertialrapport 2 

KUNG 2021/363 

Rådet har synpunkter kring innehållet i rapporten.  

 

Gällande upplevd trygghet för brukare på LSS-boende. Förvaltningen bedömer att målet för 

indikatorn inte kommer att uppnås under året. Indikatorn bygger på resultat av 

brukarundersökningen, och förra året nåddes inte målet. Rådet för funktionshinderfrågor undrar 

hur förvaltningen arbetar för att öka tryggheten för de boende på gruppbostad. Förvaltningen 

informerar om att en orsak till att den upplevda otryggheten ökade förra året handlar om covid-19. 

Förvaltningen har arbetat för att tydliggöra och tillgängliggöra information om covid-19 för 

målgruppen. Vidare har bemanningen utökats under de perioder som daglig verksamhet varit 

stängd. Kontakt med anhöriga och tydlig information om bland annat besöksrestriktionerna har 

varit en viktig del i det trygghetsskapande arbetet.  

 

På sidan 29 i tertialrapporten beskrivs ledsagarservice för personer med funktionsnedsättning. 

Rådet vill påtala att detta kan uppfattas missvisande då rådet informerar om att ledsagartimmar 

dragits ner inom både omsorgen för personer med funktionsnedsättning och inom äldreomsorgen.  

 

Rådet undrar över en indikator inom äldreomsorgen, varför årsmålet är ställt till 57 procent 

gällande äldre som upplever att de får komma ut inom omsorgsboendena. Rådet uppfattar det som 

ett mycket lågt årsmål.  

 

På sidan 64 i tertialrapporten framkommer att det prognosticeras ett överskott inom 

verksamhetsområdet funktionsnedsättning. Rådet undrar hur det kommer sig att det finns ett 

överskott och om pengarna går att använda nästa år. Förvaltningen informerar om att överskottet 

beror på inställda och ändrade insatser utifrån covid-19, bland annat turbundna resor. 

Förvaltningen informerar om att överskottet inte kan flyttas över till nästa år. 

 

Rådet undrar över förvaltningens rapportering kring sjukfrånvaron. Varför är sjukfrånvaron på 

Kungsholmen högre än i övriga staden? Förvaltningen informerar om att anledningen till att 

sjukfrånvaron på Kungsholmen är högre än i andra förvaltningen bland annat är att det inom 

förvaltningen finns en stor utförarverksamt inom äldreomsorgen, verksamheter där sjukfrånvaron 

ofta är högre än inom andra verksamheter. Detta påverkar utfallet för hela förvaltningen.  

  

Reviderade regler för föreningsbidrag samt fördelning 

av föreningsbidrag 

KUNG 2021/328 

Rådet är positivt inställd till att förvaltningen ger bidrag till föreningar.  

Rådet tipsar om att det vore bra om alla biståndshandläggare inom äldreomsorgen informerade om 

att Äldrekontakt finns. Äldrekontakt är en ideell förening som verkar för att förebygga och bryta 

ofrivillig ensamhet hos Sveriges allra äldsta. 
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Fyllnadsval till rådet för funktionshinderfrågor 

KUNG 2021/334 

Rådet har inget att tillägga. 

 

Rapportering av ej verkställda beslut enligt 

socialtjänstlagen och LSS 

KUNG 2021/385 
Rådet har inget att tillägga. 

 

Skrivelse om utökade idrottsmöjligheter på stadens mark 

KUNG 2021/215 

Rådet påtalar att delaktighetsperspektivet inte framkommer i skrivelsen. Rådet påtalar att det inte 

finns någon simhall som är till för personer med funktionsnedsättning på Kungsholmen.  

 

Skrivelse om serveringstillstånd 

KUNG 2021/265 

Rådet ställer sig bakom skrivelsen. Det rådet saknar är dock ett tillgänglighetsperspektiv när 

serveringstillstånd beviljas.  

 

Om hemlöshetskartläggningen 

KUNG 2021/303 

Rådet påtalar att det förekommer hemlöshet i större utsträckning på Kungsholmen än vad som 

framkommer i svaret på skrivelsen. Rådet önskar att det fanns mer uppsökande arbete på 

Kungsholmen som kan hjälpa alla människor som lever i missbruk och har psykisk sjukdom.  

 

REMISSER 

 

Biblioteksplan för Stockholms stad 2022-2025 

Svar på remiss, KUNG 2021/309 

Rådet är positivt inställd till den nya biblioteksplanen. Rådet påtalar att det var bra att det tidigare 

fanns en person på biblioteket som kunde hjälpa till med hantering av datorer och digitala frågor.  

 

Säkerställa tillgången till syrgas på Stockholms stads 

vård- och omsorgsboenden 

Svar på remiss, KUNG 2021/198 

Rådet påtalar vikten av att alla som behöver får rätt till syrgas, det är av stor vikt att samarbetet 

fungerar mellan kommunen och regionen.  

 

Professionsprogram för rektorer, lärare och 

förskollärare 

Svar på remiss, KUNG 2021/345 

Rådet har inget att tillägga.  

 

Utöka antalet båtplatser i Stockholm 

Svar på remiss, KUNG 2021/312 

Rådet anser att det är bra att inte skapa nya anläggningar utan att hellre utöka de som redan finns.  

 

Handlingsplan mot nedskräpning på land och i vatten 

Svar på remiss, KUNG 2021/297 

Rådet anser att handlingsplanen är bra.  
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§10. Inkomna skrivelser, inbjudningar mm till rådet   

Inget har inkommit.  

 

§11. Övriga frågor 
Nästa möte 25 oktober 2021 utses Berit Magaard till ordförande. Mötet hålls via Skype. 

 

Rådet beslutar att höstens möten kommer att vara digitala.  

 

Rådet önskar tillgång till den nya parkmiljö-planen, handlingsplanen gällande karlbergskanalen 

samt skrivelsen gällande säkerhetsvakter innan de skickas ut inför nämnd. De önskar längre tid på 

sig att läsa dessa för att kunna lämna synpunkter. Madelen undersöker saken och återkommer.  

 

Rådet vill påtala problemet med att Kungsholmen har valt att tvångsförflytta en boende med 

funktionsnedsättning. Rådet ställer sig bakom Funktionsrätt Stockholms pressmeddelande som är 

bilagt till protokollet.  

 

Rådet undrar hur det kommer att bli med Baltzars verksamhet inom äldreomsorgen, kommer 

verksamheten att öppna som vanligt?  

 

Vaccin 

I media framkommer idag uppgifter om att endast 52 procent av vård-och omsorgspersonalen i 

Stockholms län är vaccinerade mot covid-19. Utifrån detta vill rådet påtala att Medicinsk etiska 

rådet har uttalat sig om vård- och omsorgsyrken - en arbetsgivare kan inte kräva att någon 

vaccinerar sig, men det medicinska rådet har kommit fram till att medarbetare har ett 

etiskt/moraliskt ansvar att vaccinera sig.  Rådet vill veta var det framkommer skriftligt att 

arbetsgivaren inte får ställa frågan om en medarbetare är vaccinerad eller ej. Rådet vill veta om en 

brukare har möjlighet att neka en hemtjänstpersonal att utföra insatser om personen inte är 

vaccinerad. Förvaltningen återkommer med svar i frågan.  

 

Rådet informerar om att det nu finns ett genomförandebeslut om att brandstationen på 

Kungsholmen ska stängas för renovering. En del av verksamheten kommer att inhysas i St 

Göransområdet.  

 

§12. Frågor till nästa möte 
   

Nästa möte 25/10 kl. 13-16 Skypemöte 

   

Mötestider 2021 

25/10 kl. 13-16 

22/11 kl. 13-16 

13/12 kl. 13-16 

 

 

                                         


